

## 牛年對您來說會是繁榮的一年嗎？

第一部分 - 鄺子傑師傅

[\(for English version\)](#)



### 流年風水宜忌- 催吉避凶重點

- 2021 年為辛丑年，生肖屬相是牛，主冲主婦、少年、大女，因為牛、丑為墓
- 今年的太歲是湯信，犯太歲者：牛，龍，馬，羊，狗 - 凡五大犯太歲人士千萬不可以在家中動土，及室外，東北方，西南方，見大型動土工程，則無福必有禍，會冲犯家人自己
- 今年大利生肖：馬，猴，雞，蛇
- 今年不利生肖：羊，兔，豬
- 門口向東南，或坐西北向東南之人要小心注意; 多穿紅色，彩色衣服有利
- 大門宜放紅色地氈，貼上財神圖片，凡店鋪、酒樓餐廳有「西」字都有利，東北字，南字，都有好運行，尤其做喜事，宜選擇此類酒店，茶樓，擺酒請客，吉上加旺呀！
- 經常洩財又聚不了錢的人，看看家中西北、西南是否經常開窗或露台，如是的話，記得盡快關窗落簾，減少破財流財情況

\*風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

- 牛年注意的方位：東南五黃大煞，東方三煞；歲破在西南，病符在北方，此四方不宜動土鑽牆，若一定要做動土此四方位，必須找擇日才能夠動土，否則太歲頭上動土無喜必有禍，尤其今年五大生犯太歲的生肖（牛龍馬羊狗）的人今年更加不適宜動土，最好留待明年才做裝修工程，亦不宜在家中放置以上五種動物的飾物擺放，免招意外，小人，的冲害。
- 今年凡公司名，街道名，人名有：東南字，北字，都會有機會應驗，麻煩，阻滯，破財，官非，傷亡的事情
- 留心海上大型意外，提議今年少去海上遊，少乘船出海
- 今年五黃在東南，真的要小心家中大女的運氣呀，容易生病，情緒易波動，流產，情海翻波事業多波折（尤其 5 大犯太歲生肖者，宜有喜事冲破阻滯或做生日，結婚，生仔冲喜）

## 牛年家中風水佈局重點

- **東南方**：乃五黃大煞到位，影響家中大女，或生肖：蛇，龍之人宜多加小心，宜在家中東南方放銅制品龍的飾物，去化解，忌放紅橙色的物件。電子產品也不可放，地氈宜用深藍色，家中大女今年多煩惱之事，宜身上戴穿真金飾物，化去五黃煞氣。
- **西南方**：乃三碧賊星，影響家中母親，太太，或羊，猴女士，宜家中西南位放紅色物件，長明燈化去三碧是非星，放紅色地氈亦可，忌放植物，公仔之類，今年做母親的應小心投資，保守財權為要，不要隨便輕信他人。亦小心門窗鎖好，不可大意。
- **西北方**：乃七赤是非口舌星，影響家中父親，老公，或生肖：狗豬之人，今年宜慎言，莫管閒非，不要做担保中間人，宜家中西北方放深藍色，黑色地氈化解凶氣，忌紅，橙色物件，忌放人形公仔，宜放水植物，保持光潔明亮，不可以放圾垃桶，亦不放電器產品，加深七赤星發惡，引發是非小人加害！
- **東北方**：乃九紫喜慶星，家中細仔或生肖牛，狗，虎之人有運行，主桃花，姻緣，人緣興旺，宜在東北方放紅色地氈，經常保持七彩鮮花，擺放催旺，紅色的如意結，多些在此方開門或開窗通氣通風
- **西方位**：及今年的財星位，大利屬雞之人，或少女，今年宜好好把握運用西位，宜放啡色地氈催旺，可以在西位放金財神像，或銅像風水球，開風扇，七彩鮮花去催旺，所以今年雞人有運
- **東方位**：乃四綠文昌位，有利家中大仔，或生肖兔人，大利投考功名，升級，創作靈感，宜放紅色或深藍色地氈催旺，放在東位四枝富貴竹催旺文昌效應，放紅色如意結亦好。
- **南方位**：乃一白桃花文昌星位，大利中年女士，或家中二女，或生肖馬人，一白星含有桃花與高升的功效，宜好好利用，大門可放藍色或綠色地氈催旺，放七彩鮮花，或四枝富貴竹，風水球皆可以催旺一白星

<sup>#</sup>風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

- **北方位**：乃二黑病星位，乃家中年男人或二仔，或生肖鼠人，宜多加小心身體健康問題，手術出現，宜手中帶有金器，大門宜放黑色或深藍色地氈化解，在家中北位放金葫蘆，銅葫蘆化解病星，不可以放紅，橙色物件，及不可放電子產品，長期保持光潔明亮，不可以放任何藥物類，否則主多病痛！

## 牛年祈福及開市吉日

- 宜今年初八日  
上午 9-1 時大吉去太歲廟化太歲
  
- 宜初四日拜文昌帝君，求升職，升學，金榜題名  
上午 7-11 吉時祈福許願（文昌誕）
  
- 宜初五日拜財神求財運亨通生意興隆  
中午 11-1 吉時（財神誕）
  
- 今年開市開工吉日：  
初四日，上午 7-11 吉時，冲鼠人，勿用  
初七日，上午 7-11 吉時，冲兔人，勿用  
初八日，上午 9-11 吉時，冲龍人，勿用  
初九日，中午 11-1 吉時，冲蛇人，勿用  
初十日，上午 7-11 吉時，冲馬人，勿用

十二生肖運程：牛、虎、兔、龍、蛇、馬 (第一部分)  
(第二部分將包括生肖：羊、猴、雞、狗、豬、鼠)

### 肖牛流年運程

牛人：吉星有：華蓋，歲駕

凶星有：劍鋒，伏屍，黃幡 (牛人今年宜做生日冲喜)

- 今年有才華顯現，獨當一面，有權力運，但姻緣運欠佳，有刑剋配偶，加上太歲入命宮主觀太強，宜改為剛柔並濟，多點接受別人的意見，以柔和剛。
- 今年宜與蛇，雞人合作，問意見，有助冲破困境，千萬不能火爆脾氣，意氣用事招至失敗告終，小心手腳，交通意外問題，宜手中帶紅繩辟邪擋煞。

#### 1949:

有貴人運，宜多交朋結友，多走動保健康，有財氣可以擴展生意。

#### 1961:

朋友助亦多，有好機會發展，宜不怕辛苦再加把勁，但要防小人是非，慎言，勿逞強，宜調，宜擺做生日冲喜化去災，今年要攝太歲，則可轉入好運，多做善事可享晚福！

#### 1973:

主多貴人扶持，有財星，發展順利，多機會宜把握，牛人好好珍惜，努力加油！肝肺胆易生病。宜初八日中午 9-1 吉時去廟做化太歲吉儀化災，今年小心情海多波折，易生分手，或三角關係！

#### 1985:

今年主多口舌是非，宜低調做人，勿管閒非

#### 1997:

有財氣，有發展機會，宜做生日冲喜！

## 肖虎流年運程

虎人：吉星：天乙，紅鸞，天空，太陽

凶星：劫煞，孤辰，晦氣

- 今年有桃花星入命，易有桃花姻緣之事，宜添丁又有天乙，太陽貴人星，有男貴人之助力，宜加倍努力工作，好好把握貴人扶持冲上青雲路，但要注意健康易有做手術之應！忌去探病問喪之事，切記！
- 多穿彩色衣服有助桃花人緣開拓市場。小心肝胆胃病

1938 年：

要注意健康，多休息做運動，清淡飲食，不宜勞心勞力！保持心境開朗為要

1962 年：

有財有權有貴人運；宜做生日酒宴冲喜，否則不傷自己亦傷家人，切記。今年運氣很強，多把握珍惜發展事業

1950 年：

有朋友運宜多走動，今年宜做生日宴有助健康運，安享晚年

1974 年：

有官星運，升職，得獎，名氣上升，有貴人扶持，宜多加珍惜，宜做生日冲喜，增強自身運氣！有名有利的年份！

1986 年：

有財氣，但勤力財，多勞多力正財，偏財難得易失！亦有貴人運。

## 肖兔流年運程

兔人：吉星：今年無吉星入命宮，宜凡事低調，勿高調

凶星：喪門·披頭·災煞

- 今年宜低調做人，不要做中介和保證人，萬事大吉！
- 今年的桃花屬不正桃花，小心易有三角戀情，傷身又破財呀，亦多小人事非暗箭背後，不宜與人合作做生意，易有因財失義！
- 亦不宜探病問喪白事，手中宜帶紅繩辟邪！
- 易有肝，胆，眼病

1963 年：

有財星，有貴人扶持，乃眾之首

有名有利之年，宜多加珍惜，多做善事來增強自身福氣！

1975 年：

有小人星，宜低調，少說話多做事！

注意身健運，勿暴飲暴食，否則易出入醫院！

1987 年：

今年乃平淡之年，宜多耕耘，多勞多得，等待 2022 年收成！有小貴人扶助

1999 年：

乃辛苦耕耘之年，好好努力工作，等待下一年收成！

## 肖龍流年運程

龍人：吉星：太陰，唐符，天德

凶星：貫索，勾神，歲煞

- 龍人今年犯太歲，宜初八日上午 9-1 吉時，去廟宇做化太歲吉儀，及手帶紅繩辟邪，雖然犯太歲，但不用担心，因為有三大吉星入命宮，一樣丁財兩旺，步步春風，只要不理口舌是非，不好管閒事，專心去發展事業就萬事大吉啦！

1940 年：

龍人老當益壯，多社交運，但注意休息

1964 年：

有名有利有貴人扶持，好好把握機會努力奮鬥再創佳績，不可懶惰就是

1952 年：

有財星高照，一帆風順，多做善事來增強自身福氣，安享晚年啊！70 歲宜做生日化災

1976 年：

有貴人扶持，多勞多得，上位之年，好好把握，努力工作，今年插秧明年收成

1988 年：

有貴運，有好機會出現，宜多加拼搏事業，但要注意休息健康！

2000 年：

要做生日冲喜化災，22 歲宜低調做人，勿逞強！遠離是非口舌！

## 肖蛇流年運程

蛇人：吉星：三台，國印，華蓋

凶星：指背，五鬼，官符，天哭

- 蛇人今年運氣亦十分強，因與太歲三合力量，再加上有三大貴人出現，助力更好！有貴人相助亦有機會才華顯現，但有不少凶星，所以要謙和做人處世，低調與人為善，凡事不要計較，否則招來小人加害的力量亦很大，切記！
- 今年專注工作發揮所長，千萬不要走入是非圈，亦不可以探病問喪，食白事的食物，切記！
- 要小心突發意外，不可做任何危險動作。
- 與牛人，雞人，猴人來往以增自己運氣！
- 蛇人今年男蛇運比女蛇人較好，小心有婦科病

1941 年：

今年要小心健康，注重休息，不要操勞，否則小心會進出醫院，或手術之痛！多做運動，清淡飲食為重！

1953 年：

有財有權有貴人，乃眾蛇之首，好運年好好珍惜，勿操勞過度，小心健康！

1965 年：

今年阻力大，凡事盡力而為，不可強求；今年插秧，等 2022 年收成，低調做人，不抱怨，放開懷抱，亦有小貴人之助不用灰心，多勞多得，偏財易失！

1977 年：

今年要做生日冲喜化災，45 歲，有財氣有貴人助力，宜好好把握，去開創事業。

1989 年：

蛇人今年是辛苦年，凡事勞心勞力，多勞小得，但不要抱怨，亦要小心交友小心小人背後加害，亦要小心身體健康。注意休息總之保持低調，寄望明年收成，不可強求，多與牛人，雞人，猴人聯絡以增加運氣！

2001 年：生活多姿采，多社交活動，有桃花人緣旺，切記勿樂極忘形，招致煩惱呀！

\*風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

## 肖馬流年運程

馬人：吉星：玉堂，月德，天廚

凶星：死符，咸水木心，桃花，六害

- 馬人今年犯太歲神，宜初八日上午 9-1 吉時去廟宇做化太歲吉儀，手中帶紅繩保平安！
- 馬人命宮有三大吉星入命，有貴人拱照，尤其有女貴人扶助，亦有權星，能有高升之機，而且今年多飲食之福，但亦需要注意身體健康，好好把握好運之年，宜發力向上，大展鴻圖！
- 桃花大旺，但亦需小心不要去夜店尋歡作樂，易招不正桃花，徒添煩惱，或三角關係，切記！
- 要注意健康運，手，腳，肺，易出毛病！

1942 年：

有名有利有權星，有豐盛的晚年，只要注意身體健康就好！

1954 年：

丁財兩旺，可以更上層樓，有貴人有權力，可喜可賀，宜多珍惜，好好把握！

1966 年：

財星高照，貴人得力，一帆風順，宜發發力發展事業，開展未來！

1978 年：

44 歲宜做生日冲喜化災，今年名利雙收，亦可添丁發財，但要注意健康，勿太操勞過度，否則會出入醫院！

# Is the Year of the Ox going to be a prosperous year for you?

Part I - by Master Kwong Chi Kit

([中文版](#))



## Key to pursue good fortune and avoid evils

- 2021 is the year of Xin Chou: 38th year of the Sexagenary Cycle. The year of the Ox will have impact mainly on housewives, teenage boys, and eldest daughters in the family.
- This year's "Tai Sui" (Year of God) is Tang Xin. The five zodiacs Ox, Dragon, Horse, Goat, and Dog may encounter changes. People of these zodiacs must not disturb the base of household, nor must they undertake large-scale construction works in the northeast or southwest directions outside. Those who disobeyed may face problems and hurt themselves and their families.
- This year's favourable zodiac signs: Horse, Monkey, Rooster, Snake
- Unfavourable zodiac signs this year: Goat, Rabbit, Pig
- People whose homes (doorways) face southeast or locating at southeast should be careful; it is advantageous to wear red or otherwise colourful clothes.

\*風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

- The main entrance to one's house should be placed with pictures of the God of Wealth and have a red doormat. Shops and restaurants with the word "West" will benefit. The words "Northeast" and "South" in Chinese will both bring in good fortune. It is seeming to bring good luck to choose restaurants and hotels with these words to host gathering or weddings.
- People who constantly lose money and have difficulties in accumulating wealth should check whether their windows or balconies located at the northwest and southwest quarters of their home are always opened. If so, they should remember to close the windows and curtains as soon as possible to stop the wealth from leaking out.
- Key directions to pay attention to in the Year of the Ox: there are five big “Yellow Evils” stars in the southeast and three in the east, “Broken Year” star in the southwest, and “Disease” star in the north. You may choose a good day according to Fengshui to begin if it is unavoidable. Otherwise, you may face difficulties and problems. This is especially true for those of the five zodiac signs (Ox, Dragon, Horse, Goat, and Dog) and better to wait until next year before undertaking any renovations. Do not place any animal decorations of these five zodiacs at home to avoid accidents and scoundrels.
- All companies, streets, and any names with the words "southeast" and/or "north" may face troubles, obstacles, bankruptcy, lawsuits, and casualties.
- Avoid going on boat trips as it is easy to have big accident this year
- As the five big “Yellow Evils” stars are in the southeast this year, family shall be aware of the eldest daughter in the family. She may readily suffer from sickness, mood swing, miscarriages, and troubled relationships. (Especially the five zodiacs: shall celebrate joyous events such as weddings, birthdays or childbirth etc.)

### Tips for fengshui decorations

- **South East:** the five big “Yellow Evils” star will affect the eldest daughter in the family. Snake and Dragon zodiacs should be more careful as well. To ward off the misfortune, one may put copper dragon ornaments in the middle and south of the home. Avoid placing red and orange coloured items, as well as electronic products. Dark blue coloured carpets would be ideal. In addition, the eldest daughter may wear real gold ornaments to get rid of troubles.
- **Southwest:** The third jade coloured “Gossip” star affects mothers and wives, or ladies with the Goat or Monkey zodiacs. Red objects (e.g. carpet) or lamp (always-on) should be placed while plants and dolls are not recommended. Mothers should invest carefully, keep their financial control, and do not easily trust others. Remember to lock the doors and windows.
- **Northwest:** The seventh red “Dispute” star will affect fathers and husbands in the family or otherwise people with the Pig and Dog zodiac. Do not involve in disputes that related to you. Do not agree to be a guarantor. Dark blue objects and black carpet should be placed at home to avoid problems. Avoid red and orange coloured objects and human-shaped dolls around. Keep some water plants and make sure the room is clean and bright. Do not put rubbish bins and electronics at Northwest which may invite enemies.
- **Northeast:** The ninth purple “Festivity” star will help kids and the Ox, Dog, and Tiger zodiacs to pursue good luck. They may find love and relationships. Red carpet is recommended to place in Northeast. Always keep fresh colourful flowers around and red fortune knots hanged up to promote prosperity. Keep doors/windows open for better flow of luck.
- **West:** The star of Wealth will occupy this position this year. Those who belong to rooster zodiac, or young girls should take advantage of the West this year. Brown carpets should be placed to promote prosperity. Golden statues of the God of Wealth or bronze feng shui balls can be placed in the West. Always turn on the fan and arranging colourful fresh flowers to promote prosperity.
- **East:** The fourth green “Academia” star usually affect the eldest sons in the family, or those with the Rabbit zodiac, who will be benefited with good academic results, promotions, and creative inspirations. It is recommended to place red or dark blue carpets, as well as four stalks of lucky bamboo in eastern locations to promote academic and cultural development. It will also help to hang red fortune knots.
- **South:** The first white “Greedy Wolf” star will be good for second daughters in the family, middle-aged ladies, or those of the Horse zodiac. The white star implies romance and promotions. Placing a blue or green doormat in front of the main entrance at home may promote prosperity. Fresh colourful flowers, four stalks of lucky bamboo, or Feng Shui balls may work as well.

<sup>#</sup>風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

- **North:** The second black “Disease” star will affect middle-aged men or second sons in the family, and people with the Rat zodiac. Be aware of health problem - if you must undergo surgery, wear gold ornaments. The main entrance at home should be placed with a black or dark blue doormat to counter negative energy of the star. Place golden or bronze gourds decoration can also help to dispel diseases. Under no circumstances should you place red or orange coloured objects, or electronic products at North. Always keep the position bright and clean. Do not place any medicines around here, otherwise the owner of the house may suffer.

### Good dates for rituals and business opening

- On the eighth day of the lunar new year  
From 9am-1pm, it will be very auspicious to worship at a Taisui Temple.
- On the 4th day of the lunar new year, worship the God of Academia for promotion, to graduate to higher studies, and for high marks in examinations.  
7am-11am will be an auspicious time to pray for blessings (God of Academia's birthday)
- On the 5th day of the lunar new year, worship the God of Wealth for wealth and prosperous business.  
11am-1pm will be an auspicious time (God of Wealth's birthday)
- Auspicious days for the starting business this year:  
On the fourth day, 7am-11am will be auspicious hours, excluding the rat zodiac.  
On the seventh day, 7am-11am will be auspicious hours, excluding the rabbit zodiac.  
On the eighth day, 9am-11 a.m. will be auspicious hours, excluding the dragon zodiac.  
On the ninth day, 11am-1pm will be auspicious hours, excluding the snake zodiac.  
On the tenth day, 7am-11am will be auspicious hours, excluding the horse zodiac.

<sup>#</sup>風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

<sup>#</sup>Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

**Fortune Telling for Ox, Tiger, Rabbit, Dragon, Snake, Horse (Part I)  
(Part II for Goat, Monkey, Rooster, Dog, Pig, Rat in March e-Newsletter)**

**The Ox**

Auspicious Stars: Hua Gai, Sui Jia

Inauspicious stars: Jian Feng, Fu Shi, Huang Fan (Recommend to have big birthday celebration this year for all Ox)

- This year your talents will be revealed, and you will personally assume responsibility for important tasks with the fortune of power on your side. However, your fortune for marriage is subpar; your partner may be affected. Furthermore, the Tai Sui's power will make you overly subjective. You should balance your strength and try to accept opinions of others.
- This year, it will be beneficial to cooperate with Snake and Rooster zodiacs to help you overcome difficulties. Avoid being hot-tempered; letting emotions affect your decisions will cause total failure. Take care of your hands and feet and be careful of traffic accidents. You should wear a red string to ward off evil.

**1949:**

You can get a lot of helps from good people around. Make more friends and walk more to stay healthy. There may be opportunities to expand your business.

**1961:**

With plenty of helps from friends, there will be good opportunities to develop. You should be prepared to put in a lot of efforts. However, it will be important to protect yourself from scoundrels: speak carefully, less aggressive, and keep a low profile. You should celebrate your birthday to prevent problems. Perform a Tai Sui ritual may bring you better luck. Do more good deeds and you will be rewarded in time!

**1973:**

With the support of benefactors and auspicious stars, everything will be smooth. You should seize as many opportunities as you can. Ox zodiac should cherish the flow and work harder! However, livers, lungs and gallbladders will be prone to sickness. It will be good to go to the temple between 9am-1pm on the eighth day of the lunar new year to pray to the Tai Sui for safety. This year may be of full of up and downs in relationships. You might break up or find yourself/catch your partner in an affair.

**1985:**

There will mainly be arguments and misunderstandings. You should stay low-key and not worry about things that not your business.

**1997:**

With your good luck for wealth and development opportunities. Remember to hold a big birthday celebration!

\*風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

## The Tiger

Auspicious Stars: Tian Yi, Hong Luan, Tian Kong, Tai Yang

Inauspicious Stars: Jie Sha, Gu Chen, Hui Qi

- The “Romance” star will be impactful which means more opportunities for love seeker. It will also be a good time to have newborn. With the Tian Yi star and the Tian Kong star, a lot of helps will come from male. It is recommended to work as hard as possible and make sure to use the support of benefactors to climb up the ladder. Pay attention to health as there may be surgery. Do not pay visits to hospital or attend funerals.
- Wearing colourful clothes will facilitate relationships and help market development. Beware of liver, gall bladder and stomach illness.

### 1938:

Pay attention to health. You should rest and exercise more often, maintain a light diet, and do not overwhelm yourself mentally and physically. It is important to keep a positive mindset.

### 1950:

Visiting friends will help your luck in friendship. It will be good to have a big feast for your birthday celebration to bolster your health and spend your golden years in comfort.

### 1962:

You will have good fortune for wealth, power, and help from benefactors. Remember to arrange a birthday celebration to drive away negative energy, otherwise you or your family may get hurt. You will be extremely lucky this year and hence you should make the most of it to develop your career.

### 1974:

You will be lucky with career, promotion, awards, and fame. There are strong supports from benefactors. A big birthday celebration can further boost up your luck! A year of fame and fortune indeed.

### 1986:

You will be blessed with wealth, but only if it is gained through hard work. Diligence in work will reward you, while alternative sources of income will be difficult and easy to lose money! You will also have help from benefactors.

\*風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

## The Rabbit

Auspicious Stars: No auspicious stars. Keep low profile and do not intend to draw attentions

Inauspicious Stars: Sang Men, Pi Tou, Zai Sha

- This year if you keep a low profile and never be a guarantor, everything will go well.
- Be careful that “Romance” will create troubles. You may end up in a love triangle that will not only hurt yourself but lose money. There will be many scoundrels doing bad things behind your back. Avoid partnering with others in business as you may lose friends over money.
- Avoid visiting hospital or attending funerals and tie a red string in your wrist to ward off evil spirits.
- You may be more susceptible to liver, gall bladder, and eye illnesses.

**1951:** At the age of 71 this year, you should celebrate your birthday with a banquet to enhance your luck and avert disaster. Live simply, maintain a light diet, do not overthink, and perform good deeds for better fortune.

### **1963:**

With the Wealth Star and benefactors helping you, you will have greater fortune and support than everyone else. Cherish the fame and fortune that this year. Perform more good deeds will give you more blessings.

### **1975:**

With a “Scoundrel” star around, you should keep low profile, talk less and do more. Pay attention to your health and do not over-eat or over-drink, otherwise you may find yourself being hospitalised often.

### **1987:**

This year will be a dull, ordinary year. You should work hard; the more you work, the more you will earn. Your efforts will be paid off in 2022. You may receive some helps from a benefactor.

### **1999:**

A year of hard work. It is better to put more efforts and look forward to next year's harvest.

#風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

## The Dragon

Auspicious Stars: Tai Yin, Tang Fu, Tian De

Inauspicious Stars: Guan Suo, Gou Shen, Sui Sha

- Tai Sui will have impact on Dragon zodiac. It is recommended to go to the temple between the auspicious hours of 9am-1pm on the eighth day of the Lunar New Year to worship Taisui. You should wear a red string on your wrist to ward off evil spirits. Despite of the impact from Tai Sui, three powerful auspicious stars will shed help. Your family and wealth will both grow, and you will be pleased with every step you take. Avoid worrying about other peoples' squabbles, mind your own business, concentrate on developing your career and everything will become better!

### **1940:**

Stay vigorous and you will be fortunate with your social life. Remember to get enough rest.

### **1952:**

With the "Wealth" Star shining, everything will go smooth. Do good deeds will give you blessings and enjoy your golden years as much as possible. It is recommended to hold a birthday celebration to avert disaster.

### **1964:**

You will have fame, fortune, and the support of benefactors. Seize the opportunity and work hard to achieve better results, do not be lazy.

### **1976:**

With the support of benefactors, the more you work the more you will receive. It will be a superb year: seize the opportunity, work hard, sow the seeds of success this year and prepare for next year's harvest.

### **1988:**

There will be good luck and opportunities. Work harder for career development but remember to get enough rest and take care of your health.

### **2000:**

You must celebrate your birthday to ward off evil spirits. At the age of 22, you must keep a low profile and less aggressive. Stay away from quarrels.

\*風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

## The Snake

Auspicious stars: San Tai, Guo Yin, Hua Gai

Inauspicious stars: Zhi Bei, Wu Gui, Guan Fu, Tian Ku

- The Snake zodiac is very lucky this year. Because of the combined power of Tai Sui and three powerful auspicious stars, there will be more help than usual. Due to helps from benefactors, there will be opportunities to reveal your talents. However, there will also be many inauspicious stars, so be modest and behave with integrity. Keep a low profile, be kind to others and do not fuss over things. Otherwise, you may strongly attract negative energy.
- Focus on work this year and show your strengths. Do not involve in quarrels, and avoid visiting hospital, attending funerals, and take food from funerals.
- Be careful of accidents and avoid taking risks.
- Interact with people of the Ox, Rooster, and Monkey zodiacs to improve your luck!
- Men will have better luck with the Snake zodiac this year. Beware of gynaecological illnesses.

### 1941:

Take care of your health, prioritise rests, and do not overload. Otherwise, you may find yourself easy to be hospitalized, or even experience the pain from surgery. Exercise more and eat light.

### 1953:

Of all the Snakes, people born in this year will be the most fortunate with wealth, power, and help from benefactors. Treasure the good luck. Don't overwork yourself and take care of your health.

### 1965:

You may encounter lots of obstacles this year. Just aim to do your best but not pushing too far. Sow your seeds this year and wait for the 2022 harvest. Avoid standing out, do not complain, and keep your mind opened. Some benefactors may help you so no worries. Diligence in work will reward you, while alternative sources of income will be difficult and easy to lose money.

### 1977:

Celebrate your birthday to ward off evil spirits. At 45 years old, you will be fortunate with wealth and help from a benefactor. You should grasp the opportunity and start a new business.

### 1989:

You will have a difficult year ahead. Everything will require good preparation both mentally and physically, while reward will be underrated. However, you must not complain. Take care of your health and be cautious when making friends as you may be stabbed in the back. In short, keep low profile and look forward to next year's harvest. Do not push yourself too far. Keep in touch with people of the Ox, Rooster, and Monkey zodiacs to improve your luck.

### 2001:

Life will be interesting with many social activities, and your romance will be vibrant. Remember not to indulge in your joy too much, or you may have troubles.

#風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.

## The Horse

Auspicious stars: Yu Tang, Yue De, Tian Chu

Inauspicious stars: Si Fu, Xian Shui Mu Xin, Tao Hua, Liu Hai

- Tai Sui will have impact on Tiger zodiac. It is recommended to go to the temple between the auspicious hours between 9am-1pm on the 8th day of the lunar new year with a red string in hand to ensure safety.
- Three powerful auspicious stars will be helpful this year. You can count on exceptional assistance from benefactors, especially from a female mentor. Combined with the “Power” star, you may well be promoted. You also have chances to have good food this year but take care of your health. Take advantage of the good luck and make great efforts to achieve success.
- Plentiful romance can be expected, but you must be careful not to go to nightclubs. You will be likely to have bad relationships, which will give you troubles or love triangles.
- Take care of your health - hands, feet and lungs in particular.

### 1942:

With fame, fortune and the “Power” stars, your golden years will be prosperous. Just take good care of your health and everything will go well!

### 1954:

Both family and wealth will grow, you may rise to the next level, and you will have benefactors and power. It will be gratifying and congratulating, so you should cherish and make the most of it.

### 1966:

The Wealth Star will shine, benefactors will help, and everything will be smooth. Please make great efforts to further your career and develop the future!

### 1978:

You should hold a birthday celebration to boost your luck and avert disaster. This year you can gain both fame and fortune. You may have babies. But first take care of your health and do not overload, otherwise you may be hospitalised.

#風水、命理、玄學、術數並非精密科學，內容僅代表講者個人觀點，並不代表 DBS Bank Limited 及星展銀行(香港)有限公司的立場。

#Fengshui, numerology, metaphysics, and mathematics are not precision sciences. The content only represents the personal views of the speaker and does not represent the position of DBS Bank Limited and DBS Bank (Hong Kong) Limited.